
 

Protokoll nr. 4 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-04-22 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Erik Nilsson, Tomas Eriksson, Robin Ludvigsson, Björn Denkvist, Kim 
Seppälä, Wallentin Berggren, Jonny Mattsson, Katarina Theander, Jerry von Hausswolff  

 

1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

 

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

 

3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  

 

4. Ekonomi och budget  
558tkr på kontot. Ingen faktura än från GTR. Vi behöver förtydliga vårt bokningsunderlag till GTR. 

Cecilia tittar på det. 

 

5. Information  
• Björn redogör från ordförandemötet 

Den tänkta aktivitetslistan kopplad till mötet är inte utskickad än. Kan diskuteras vidare vid 

nästa styrelsemöte. 

Bland annat: Dialog om hur valberedning ska utses. 

Förslag om funktionärsutbildning i SVEMO’s regi för att bli certifierad. Här ser vi fördelar, 

men också risker som bör lyftas vidare. 

 

• Wallentin redogör från KUA-mötet (tidigare kallat MCT) 
Digital incidentrapportmall avhandlades; utseende, format, användning. 
Krisberedskapsplaner för SMC har skapats i steg 1, 2, 3. 
SMC Academy har videomaterial och 3D material för att visa olika scenarion och ha som 
utbildningsstöd. 
 
Det önskas bättre kvalitetssäkring i organisationen, främst om befintliga instruktörer. 
Pratades om skuggning och att då stötta/komplettera efter behov. Man önskar även 
likrikta/balansera ersättningsnivåerna mellan distrikt som har olika förutsättningar. Dialog 
om exning i flera steg för att göra det lättare att få in folk och inte kräva perfektion men ändå 
tydligt kunna utvecklas mot den. Man ser även möjlighet att införa någon slags efterkontroll 
efter exning. 

  



 

6. Styrelseärenden  
• Årsmöteshandlingar  

Ska vara färdigsignerade men är på väg till Björn. 
 

• Stegutbildning för aspiranter. 
Diskussion om förslag att aspiranter ska få sponsring till stegutbildningen om dessa inte gått 
stegen som deltagare än. Som aspirant bör en gång per steg räcka. Argumentet för är att 
aspiranterna ska få en mer komplett bild av School och utbildning i djupare mer 
individanpassad pedagogik än vad som nyttjas vid Knix/Avrostning.  
Tidigare ”Avancerad instruktör” krävde att man gått stegen innan man fick bli AI. Det är 
skillnader mellan att instruera på storbana som grundkurs/knix. Objektivt sammanfaller ett 
kvalitetstapp på BKK på storbana med att man skrotade kravet på storbana GI/AI blev bara 
”instruktör” utan skillnad och därmed inte krävde detta som tröskel för att bli instruktör på 
sådana kurser. 
 
Det blir ganska mycket pengar om vi ska skicka alla och det händer då och då att folk 
försvinner efter exning samt risk för lite osämja att aspiranter får en stor förmån, medan 
övriga inte får det. Risk för att vi göder ett ökat sug för storbana och ett minskat för 
knix/avrostning. 
 
Frågan bordläggs till senare möte. 

 
 

7. Verksamhetsärenden  
• Bemanning 

För ovanlighetens skull ser vi ut att brist till tidiga kurser, säsongsstart. Hur ska vi locka fler 
att vilja jobba i lokala verksamheten? Vi har gott om instruktörer i våra system, men 
uppskattningsvis ungefär en tredjedel som är aktiva i lokala verksamheten. Vissa är rent inte 
aktiva för stunden, men andra kanske har skiftat fokus mot annan verksamhet inom SMC 
som t.ex. storbana/sport. En brist kan vara att vi rekryterar ofta personer som visar stort 
intresse för utveckling av körteknik, denna löper ofta vidare mot sport-hållet. 

 

• Examination instruktör  
Våra aspiranter är sugna och vi siktar på att skicka fyra till examination i år. 
 

• Examination grus 
Tre som deltagare och två som exas. En observation är att det blir krångligare och krångligare 
att exas som grusinstruktör. 
 

• Gruskurser 
Inga kurser upplagda då respons från Eskilstuna kommun uteblivit. Walle ska se om han kan 
hitta några kontakter. 

 

8. Medlemsärenden  
Inget att lyfta. 
 



9. Media  
Inget att lyfta. 
 

10. Övriga frågor  
Robin har tagit in offerter på: 
 
10st jackor, 10st regnjackor och 10st tröjor, motsvarande de vi redan har.  
Inkl. tryck/moms/allt =19 519kr. 
 
”Truckerkepsar” (riktig skärm, nät bak) ca 100kr styck vid köp av 30st. 
 
Priset bedöms som rimligt och styrelsen röstar för att vi ska ta in beställningsunderlag från 
funktionärerna. Tomas tar på sig att driva detta och samla in underlag. Robin sköter kontakten med 
företaget. 
 

11. Nästa styrelsemöte  
Tisdagen den 3 juni, kl.18.00 
 

12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Erik Nilsson Cecilia von Hausswolff 
Vice vice sekreterare Ordförande 


